

Protokoll fört vid MNBs styrelsemöte

Med SGAer 2022-02-09 kl. 19.00 Teams

Närvarande: Göran Svensson, Mia Strömstedt, Madelene Sandström,
Dan Hoff, Ulf Jernström, Sofia Wolfenstein, Örjan Eriksson, Kim Berntzen, Bengt-Åke Ihrén,
Carro Strandberg, Arne Sjölander, Pontus Sandell, Patrik Rensbo, Lars-Erik Söderström

§1. Ordförande Göran öppnande mötet

§2. Dagordningen godkändes

§3. Föregående protokoll 211214 godkändes och lades till handlingarna.

§4. Ekonomi

Rapport

Tilläggsavgifter/ medlemsavgifter kvarstår bägge

§5. Utbildning

Information från Lars Erik

Domarutbildning 19/3 Sundsvall

Tävlingsledning B-A vid kusten så fort det går.

§6. Hemsidan Fattas fortfarande bilder

§7. Förbundet

Göran tar frågan till förbundet med styrelsens förtroende ang. ordförande förbundet Roger Engström som numera också är president of world Rally Championship Commission, FIA, kommer han ha lika mycket tid för Svensk bilsport?

Information från Distriktsrådet,

Återstartbidrag från förbundet (Sofia, Madde) finns inga pengar kvar just nu, men det ska komma nya.

Rapport Eldsjäl 2.0, Sofia berättar vad som hänt, digitala forum, Projekt= Ungdomsgrupper, hon vill gärna dela med sig om det hon lär sig osv.

Fortsättning följer!

§9. RF-Sisu

Hur är statusen på uppdraget vi i styrelsen har.

Vi fortsätter att kolla av med klubbarna, Sofia skickar ut mejl till alla klubbarna och sen sammanställer. Styrelsen i klubbarna kan diskutera det dom skrev och sen återkoppla, Sista mars måste vi ha redovisat till SISU.

§10. Genomgång av årsmöteshandlingarna

Propositionen ta frågan nästa år! Styrelsen Avslår!

Meddela klubbarna styrelsens beslut när årsmöteshandlingarna skickas ut.

Lokalen är bokad!

Skicka länken till både styrelsen och klubbarna + handlingar

§11. Rapport från SGAer

Rally: Dan meddelade att hittills har det körts 3 tävlingar, 2 vinter tävlingar kvar, sen sommartävlingar.

Utskottsmöte med viss turbulens.

Folkrace: Kim rapporterar att några har träningar, han ser fram emot årets säsong, inga möten med utskottet.

Rallycross: Bengt-Åke ska ha möte angående mitts cup och DM, tyvärr krockar några tävlingar så nytt möte med spikade datum, Utskottet funkar inte, gör som dom vill!!

Dragracing: Carro säger att det är fel säsong än 😊 utskottet funkar inte.

Karting: Arne meddelar att inget har hänt än, banan är översnöad. Patrik säger att utskottet inte ens har kallat till möten.

Drifting: Ingen representant.

§12. Övriga frågor

Distriktsdomare/ Tekniker vilka har vi? Mia mejlar lista till sgaer, dom jobbar med Lasse

Licensansökan Jenny L avslås!

Miljölista Madde fixar den, den ska läggas upp på hemsidan.

Kim undrar angående mejlet till säkerhetskommittén, är det löst och svar ja!

§12. Nästa möte 22/2 kl. 18.00 innan årsmöte

§13. Ordförande avslutade mötet.

Göran Svensson

Ordförande

Mia Strömstedt

Sekreterare